

🕒 2H00 ☀️ 15 DIRECT LUXAIR FLIGHTS/WEEK*

Mallorca SPAIN

EN The Spanish archipelago is a great destination to visit this spring. While it might still be too chilly for a swim in the Mediterranean Sea, the surrounding mountains offer a hidden beauty perfect for connecting with nature.

FR L'archipel espagnol est une destination de choix pour ce printemps. S'il fait encore trop froid pour se baigner dans la mer Méditerranée, les montagnes environnantes offrent une beauté cachée idéale pour se rapprocher de la nature.

CAMÍ DE S'ARXIDUC

EN One of the best ways to explore the island is joining this 10km hiking route overlooking the coastline. Starting in the town of Valldemossa, the trail takes around 5 hours to complete.

FR L'une des meilleures façons d'explorer l'île consiste à emprunter cet itinéraire de randonnée de 10 km qui surplombe le littoral. Commençant dans la ville de Valldemossa, le sentier dure environ 5 heures.

This path was originally used by the locals and Archduke Ludwig Salvator of Austria as a means of exploring the island.

À l'origine, ce chemin était utilisé par les habitants et l'archiduc Ludwig Salvator d'Autriche pour explorer l'île.



SON NET

EN A 17th-century Majorcan manor house is where local chef Sergi Olmedo celebrates the island's culinary heritage, using seasonal ingredients and produce sourced directly from the estate's gardens.

FR C'est dans un manoir majorquin du 17^e siècle que le chef local Sergi Olmedo célèbre l'héritage culinaire de l'île, en utilisant des ingrédients de saison et des produits issus des jardins de la propriété.

+34 971 14 70 00
www.sonnet.es



SON MORAGUES

EN With over 500 years of history, this historic estate in Valldemossa is renowned for its olive oil production. Take a guided tour through its 10,000 olive trees and learn more about this liquid gold.

FR Avec plus de 500 ans d'histoire, ce domaine historique de Valldemossa est réputé pour sa production d'huile d'olive. Suivez une visite guidée à travers ses 10.000 oliviers et apprenez-en plus sur cet or liquide.

www.sonmo.es



TRAIN OF SÓLLER

EN Experience Mallorca's countryside on this scenic train departing from Palma. The journey concludes in Sóller, a picturesque village renowned for its oranges.

FR Découvrez la campagne de Majorque à bord de ce train panoramique au départ de Palma. Le voyage se finit à Sóller, un village pittoresque réputé pour ses oranges.

Every Saturday, 9 a.m.-2 p.m.
Chaque samedi, 09h-14h
Plaça de Sa Constitució
www.visitsoller.com

TIP → 1

EN Iberostar Selection Es Trenc features 5-star, adults-only beachfront accommodation in the coastal village of Colònia de Sant Jordi.

FR L'Iberostar Selection Es Trenc offre un hébergement 5 étoiles réservé aux adultes en bord de mer dans le village côtier de Colònia de Sant Jordi.

Carrer Cristòfol Colón
+34 971 59 69 96
www.iberostar.com

TIP → 2

EN Can Axartell winery produces local wine using the gravity method.

FR La cave Can Axartell produit du vin local en utilisant la méthode de la gravité.

www.canaxartell.com